
 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 
 

Protokoll nr 2/2025 
 

2025-01-30 

Protokoll 2/2025 

fört vid Skarpnäcks stadsdelsnämnds sammanträde 
torsdagen den 30 januari 2025 kl. 18:30-19:45, Skarpnäcks 
kulturhus, Skarpnäcks allé 25 
 

Ledamöter Cecilia Obermüller (MP) Ordförande 
Gunnar Caperius (C) 1:e vice ordförande 
Monica Lövström (S) 2:e vice ordförande 
Curre Hansson (S) 
Kristina Persdotter (S) 
Pontus Olsson (S) 
Jessica Nilsson (V) 
Ledrian Utter (V) 
Kristina Lutz (M) 
Johan Brege (M) 
Billy Östh (M) 
Lena Kling (L) 
Sergej Salnikov (SD) 
 

Ersättare Domino Kai (MP) 
Karro Olofsson (C) 
Mahtab Sayadi (S) 
Robert Svenander (S) 
Eva Vänglund (S) 
Berit Dahlström (V) 
Helén Dahlgren (V) 
Henrik Appelqvist (M) 
Ann-Sofie Söderberg (M) 
Ann Hultmark Fridner (L) 
 

Övriga närvarande Hanna Jakhammer Tf stadsdelsdirektör 
Mia Berggren nämndsekreterare 
Elisabet Tullgren Avdelningschef 
Lena Hedin Avdelningschef 
Johanna Hult Avdelningschef 
Jonas Ransmyr Ekonomichef 
Stefan Lundh Kommunikatör 
Josefin Andersson Personalrepresentant SACO 
 

Justerare Cecilia Obermüller (MP), Gunnar Caperius (C) 
 

Datum för justering 2025-02-04 
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Paragraf §§1-4, §13 
 

Sekreterare Mia Berggren 
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§ 1 
Genomgång av närvaro  
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) förklarade sammanträdet 
öppnat. Nämnden ajournerade sig mellan klockan 18:34-19:20 för 
Öppet forum med allmänhetens frågestund. Närvaron redovisas på 
sida 1. 
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§ 2 
Val av justerare och meddelande om tid för 
protokolljustering  

Beslut  
1. 1:e vice ordförande Gunnar Caperius (C) utses att 

tillsammans med ordförande Cecilia Obermüller (MP) 
justera dagens protokoll 

2. Protokollet ska justeras den 4 februari 2025. 
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§ 3 
Godkännande av dagordning  

Beslut  
1. Stadsdelsnämnden fastställer förslaget till dagordning. 
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§ 4 
Anmälan av protokolljustering  
Anmäls att stadsdelsnämndens protokoll från den 2 januari 
2025 justerades samma dag. 
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§ 13 
Naturvårdsverkets skrivelse Beräkning av kostnader för 
att transportera bort och behandla engångsplast som 
skräpar ned  
Svar på remiss från kommunstyrelsen Dnr KS 2024/1266 
SKA 2024/743 
 

Beslut  
1. Skarpnäcks stadsdelsnämnd beslutar att förvaltningens 

tjänsteutlåtande överlämnas som svar på remissen. 
2. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Sammanfattning av ärendet  
Naturvårdsverket har fått ett regeringsuppdrag att analysera hur 
produktavgiften enligt förordningen om nedskräpningsavgifter ska 
beräknas när det gäller kostnader för bortforsling och behandling av 
det avfall som städats upp och föreslå en metod som speglar 
kommuners kostnader. Nedskräpningsavgifterna anger att berörda 
producenter årligen ska betala avgifter med syftet att minska den 
negativa påverkan som nedskräpning av engångsplastprodukter har 
på miljön. 
 
Den del av produktavgiften som berör kommunerna ska täcka 
kostnader för att bland annat städa upp engångsprodukter inom 
kommunens renhållningsansvar och sprida information för att 
förebygga nedskräpning från engångsplast. Naturvårdsverket 
föreslår att vikt, ett av 4 analyserade alternativ, bör användas som 
parameter för att fördela kommunens kostnader för transport och 
behandling. 
 
Förvaltningen ser positivt på Naturvårdsverkets uppdrag att lämna 
förslag på nödvändiga ändringar för att kommunerna ska kunna få 
ersättning för kostnaderna. Inom Stockholms stad har 
trafiknämnden ett samordnande stadsövergripande ansvar för 
minskad nedskräpning och stadsdelsförvaltningen ansvarar för 
skräphantering på parkmark. 
 
Förvaltningen kommer att beröras av kommande regler kring att 
transportera bort och behandla skräp i stadsmiljön till ökade 
kostnader i samband med det utökade kravet på källsortering i 
stadsmiljön. Förvaltningen ser positivt på att producenterna får ett 
tydligt ansvar för att ersätta kommunernas kostnader för 
skräphantering. 
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Förslag till beslut 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) yrkar bifall till förvaltningens 
förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Ordförande Cecilia Obermüller (MP) konstaterar att det finns ett 
förslag till beslut och det är förvaltningens förslag. Ordförande 
finner att stadsdelsnämnden beslutar enligt förslaget. 
 
Handlingar i ärendet 

 SKA 2024/743-2 (Godkänd - R 2) Beräkning av kostnader 
för att transportera bort och behandla engångsplast som 
skräpar ned 

 SKA 2024/743-1 Följebrev Naturvårdsverkets skrivelse 
Beräkning av kostnader för att transportera bort och 
behandla engångsplast som skräpar ned 

 SKA 2024/743-1.2 Remiss - Beräkning av kostnader för att 
transportera bort och behandla engångsplast som skräpar ned 
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